



2025 中国汽车（场地）职业联赛 第五分站 上海国际赛车场
2025 China Touring Car Championship — SIC

签发:	赛事仲裁委员会	决定文件编号:	10
From:	The Stewards	Decision Doc. No.	
主送:	TCR China 系列赛 浙江 326 车队	日期:	2025/09/20
To:	TCR China Series 326 Racing Team	时间:	09:00
		Date:	
		Time:	

赛事仲裁委员会经过调查，决定如下：

The Stewards, after the investigation, have determine the following decision:

参赛者 浙江 326 车队

Competitor and driver 326 Racing Team

事实 在仲裁听证期间出现违反体育道德的行为。

Fact Unsportsmanlike conduct during the Stewards hearing after qualifying.

依据 《国际汽联运动总则》第 12.2 条款、2025 年 TCR 汽车中国系列赛运动规则第 39 条款、第 40 条款、第 44 条款

Infringement Breach of Article 12.2 of the FIA International Sporting Code and Article 39, 40 and 44 from the 2025 TCR China Series Sporting Regulations.

决定 1、罚款 10000 元，在第六分站赛的行政检验前缴纳；
2、取消浙江 326 车队的车队经理本人的全年比赛参赛证件。

Decision 1. RMB 10000 fine for 326 Racing Team, payment required prior to the Sporting Check of TCR China Series Round 6.
2. Cancel 2025 Season Pass for the Manager himself of 326 Racing Team.

参赛者仍有上诉的权利。

The competitor and driver still have the right to appeal.

石 煌
Shi Huang

凌 健
Ling Jian

陈卓平
Chen Zhuo Ping

仲 裁
Steward

仲 裁
Steward

仲 裁
Steward

参赛者签收

签收时间

Driver signature

Signing time